

# RCEME



# GEMRC

## Cpl Sébastien Derguy-Pagé, CD

After 16 years of service in the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of the Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), Corporal Sébastien Derguy-Pagé will release on 15 February 2024.

Cpl Derguy-Pagé enrolled in the CAF in January 2008 at the Recruiting Centre in Montreal, Quebec as a Vehicle Technician. He completed his BMQ at CFLRS in St. Jean from January to April of 2008 before being posted to CFB Borden to complete his Vehicle Technician QL3. Upon completion of his training in October 2009, he was posted to 5 Svc Bn to conduct his OJT. Cpl Derguy-Pagé remained at 5 Svc Bn after his DP2 course, until 2014, when he was posted to CFB Bagotville. From Bagotville, he deployed overseas in 2017 and again in 2019 in support of OP REASSURANCE in Romania, and domestically in 2018 in support of OP CADENCE during the G7 Summit in Quebec. In 2020, he was posted to Esquimalt where his professionalism and technical ability was greatly appreciated in maintaining the vehicles and equipment of 39 CBG and MARPAC.

Even though Cpl Derguy-Pagé is taking off his uniform, he will be remaining as part of the RCEME family as he will be continuing to work at TEME in Esquimalt as a civilian mechanic.



A small Depart with Dignity (DWD) luncheon will be organized in mid February 2024 within the Victoria area. Please send any stories, messages or photos to Sgt Snyder at [Steven.Snyder@forces.gc.ca](mailto:Steven.Snyder@forces.gc.ca)



# RCEME



# GEMRC

## Cpl Sébastien Derguy-Pagé

Après 16 années de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et du Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), le Caporal Sébastien Derguy-Pagé sera libéré le 15 février 2024.

Le Cpl Derguy-Pagé s'est enrôlé dans les FAC en janvier 2008 au Centre de recrutement de Montréal, Québec, à titre de technicien de véhicules. Il a complété son BMQ à l'ERCFL à Saint-Jean de janvier à avril 2008 avant d'être affecté à la BFC Borden pour compléter son niveau de technicien de véhicules NQ3. À la fin de sa formation en octobre 2009, il a été affecté au 5 Bon Svc pour diriger sa FEO. Le Cpl Derguy-Pagé est demeuré au 5 Bon Svc après son cours DP2, jusqu'en 2014, date à laquelle il a été affecté à la BFC Bagotville. Depuis Bagotville, il a été déployé à l'étranger en 2017 et à nouveau en 2019 pour soutenir l'OP REASSURANCE en Roumanie, et au pays en 2018 pour soutenir l'OP CADENCE lors du Sommet du G7 à Québec. En 2020, il a été affecté à Esquimalt où son professionnalisme et ses capacités techniques ont été grandement appréciés dans l'entretien des véhicules et des équipements du 39 GBC et du MARPAC. Même si le Cpl Derguy-Pagé enlève son uniforme, il fera toujours partie de la famille du GEMRC puisqu'il continuera de travailler au TEME à Esquimalt comme mécanicien civil.



Un petit déjeuner Départ dans la dignité (DWD) sera organisé à la mi-février 2024 dans la région de Victoria. Veuillez envoyer vos histoires, messages ou photos au Sgt Snyder à [Steven.Snyder@forces.gc.ca](mailto:Steven.Snyder@forces.gc.ca)

